

visual VOICE

prophetic arts
conference 2017

DAVID TOGNI

«Liebe oder Hass - Du machst den Unterschied»: Das Lebensmotto von David Togni ist gleichzeitig die Vision seines Mode-Labels «Love Your Neighbour». Das positive Credo der Nächstenliebe inspiriert ihn zu den Grafiken, welche seine T-Shirts zieren. Zwölf Prozent der Einnahmen, der hauptsächlich Fairtradeprodukte, fließen an bedürftige Menschen in unserer Nachbarschaft. Mit 25 Jahren gründete der gebürtige Schaffhauser das neue Trendlabel und mischt damit die Schweizer Mode-Branche auf. Fernsehen und Radio berichten über seine himmlische Vision und durch Gottes Gunst und seine persönliche, herzliche Art findet er offene Herzenstüren bei nationalen und internationalen Stars aus der Musik, Kunst, Mode und Filmszene.

loveyourneighbour.ch



«Love or hate - You make the difference» this life motto of David Togni is at the same time the vision of his fashion label «LOVE YOUR NEIGHBOUR». This positive credo inspires him to create the graphics that decorate his T-shirts. David a native of Schaffhausen. Twelve percent of the revenue, mainly Fairtrade products, are freely distributed to the needy people in our neighborhood. When he was 25, he founded his charity fashion label and started to stir up the Swiss fashion industry. Television and radio have reported on His heavenly vision and by God's favor and his warm, cordial manner, he finds the doors of the hearts of both national and international stars from the music, art, fashion and film industry open to him.